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Zápis z 19. jednání Výkonného výboru ČNS 

konaného dne 27.10.2014 20:00-23:00 hodin v Nymburku 

 

Účastníci 

Výkonný výbor Kamil Kleník,Vlastimil Pabián, Jiří Doubrava, Vlastimil Stehlík, Ivan Králík 
 

Sekretář  Vlastimil Pabián 

Dozorčí rada  Jiří Matyášek 

Hosté  Jiří Šmejkal, Komise reprezentace, David Lechnýř, sekretář STK 

Omluveni  Michal Hostinský 
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Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV ČNS, VV je usnášeníschopný.  

Kontrola plnění úkolů 
- oddílům KP mládeže a BDL byly uhrazeny příspěvky dle schváleného seznamu Komise mládeže, kromě 

oddílů bez bankovního spojení v registru oddílů ČNS (NK Hlavenec, TJ Dolní Radechová, TJ Smrček), 

nebo oddíl není registrován v ČNS (TJ Sokol Dolní Pustkovec).  
 

1 Soutěže 
- Zprávy STK k ligovým soutěžím 2014 – zbývá dokončit poslední zprávu z utkání play-out, závěrečná 

zpráva bude zpracována po ukončení kvalifikací na 2.ligu mužů 2015 

- zhodnocení TVCOM v extralize mužů – připraví STK spolu s KPM, včetně návrhu na ocenění  

- Informace o kvalifikaci 2.ligy mužů – sekretář předložil seznam přihlášených pořadatelů, VV ČNS po 

projednání rozhodl o pořadatelích jednotlivých skupin : TJ Sokol Zbečník (v Hronově), TJ Sokol 

Horažďovice a NK CLIMAX Vsetín. STK provede po uzávěrce přihlášek losování družstev do skupin a 

projedná s pořadateli termín a propozice. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

5:0 5 0 0 

 

- úvodní diskuse k předloženým materiálům STK – Rozpis dlouhodobých a jednorázových soutěží 2015, 

Termínový kalendář 2015 : 

o upřesnění funkce zapisovatele v extralize mužů 

o změna struktury dlouhodobé soutěže dorostu dle návrhu Komise mládeže 

o úprava RDS v podmínkách přesunu utkání do náhradní haly v případě nepříznivého počasí 

o změna jednotného času a dne posledního kola (dříve 2 kol) – bez možnosti předehrávky 

o povinnost trenéra licence C v 1.lize mužů 

o úprava RJS v počítání tabulkových bodů – návrat k původnímu bodování 

- VV ČNS upozorňuje na souběh funkce pořadatele, delegáta STK a rozhodčího na MČR jednotlivců 

dorostu v Prostějově a ukládá STK vypracovat vnitřní zásady těchto činností v jednorázových soutěžích 

- vyhlášení výběrového řízení na sekretáře STK (za odstupujícího D.Lechnýře) – STK vypracuje podmínky 

VŘ a předloží na příští jednání VV ČNS 

 

2 Komise mládeže 
- Informace o průběhu Poháru ČNS mládeže – dosud odehrané turnaje, konání dalších turnajů do ukončení 

seriálů Poháru ČNS 

- projednání návrhu na změnu Soutěžního řádu v bodě povinnosti mládeže pro ligová a krajská družstva 

mužů. VV ČNS doporučuje Komisi mládeže přepracovat návrh tzv. kreditního systému na jednoduchou 

formu přijatelnou pro jednání Valné hromady 

- informace o náborové akci programu „Nábor na školách“ – přesun na příští jednání VV ČNS vzhledem 

k nepřítomnosti M.Hostinského 

 

3 Komise propagace a marketingu 
- předseda KPM J.Doubrava :  Festival sportu pro děti Sporťáček se letos konal 6. září v Praze a 13. září v 

Plzni. Na obou akcích mezi mnoha dalšími sporty prezentoval svou činnost také nohejbal. Smyslem této 

jedinečné akce je, aby si děti vyzkoušely různá sportovní odvětví a snadněji se poté mohly rozhodnout, 

jakému sportu by se chtěly věnovat. Důležité informace o sportovních odvětvích a sportovních klubech tu 

také získají jejich rodiče. V Praze v areálu Hamr Braník se akce zúčastnila stovka sportovních klubů. 

Nohejbalové hnutí zde představily pražské kluby SK Start Praha, TJ Pankrác a TJ Sokol Praha - Vršovice 

II za účasti členů Komise propagace a marketingu ČNS. Stánek nohejbalu navštívilo během celého dne 

přes 300 dětí. V Plzni se na přípravě nohejbalového stanoviště podíleli zástupci Plzeňského nohejbalového 
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svazu. I když se jednalo o skromnější akci oproti pražskému Sporťáčku, přes to si připravené nohejbalové 

soutěže vyzkoušelo více jak 200 dětí. KPM hodnotí tuto akci jako přínosnou vzhledem ke všeobecnému 

povědomí o nohejbale mezi dětmi a jejich rodiči a doporučuje VV ČNS účastnit se této akce i v 

budoucnosti. Odkaz na fotogalerii: http://kpmcns.rajce.idnes.cz/Sportacek/.  

- VV ČNS bere na vědomí změnu Statutu KPM, aktualizovaný Statut přílohou Zápisu. 

- Vyhodnocení činnosti KPM v roce 2014 : KPM předloží na příštím jednání VV ČNS. 

4 Různé 
- Přehled schválených RMJ :  

o RMJ 16-2014 – dodatek č.3 Rozpisu Poháru ČNS mládeže 2014.  VV ČNS souhlasí. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

- Stanovení termínu konání Valné hromady ČNS – VV ČNS souhlasí s návrhem konání VH zahrnující 

program Konference ČNS dne 8.3.2015. VV ČNS projedná a oznámí do 10 týdnů před termínem konání 

VH Program a místo konání VH. 

- Informace prezidenta ČNS o aktuální situaci v mezinárodním hnutí. Stav příprav na Mistrovství světa 

družstev „UNIF Futnet World Cup 2014“ v Brandýse n.L. ve dnech 28.-30.11.2014.  

- Informace o dopisu Kyperského zastupitelství na Slovensku Slovenské nohejbalové asociaci o účasti 

slovenských sportovců na MS FIFTA na území Severního Kypru (anektované Tureckem a neuznané RB 

OSN, EU a drtivou většinou států světa).  

- V.Pabián oznámil svoje osobní rozhodnutí o podání Odvolání (Oznámení) na rozhodnutí Disciplinární 

komise 5/2015 s návrhem zrušení neadekvátního trestu a se svědectvím o přímé zodpovědnosti členů 

oddílu SK LIAPOR Karlovy Vary na projednávané události při MČR trojic a dvojic mužů v Karlových 

Varech a Chodově, včetně návrhu VV ČNS na zásadní změnu trestu tomuto oddílu. 

 

5 Další jednání VV 
- Navržený termín:  6. nebo 13.12.2014 (přesný termín bude oznámen později) 
- Navržené místo:   bude oznámeno současně s přesným termínem 


